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Abstract (en)
The liquefaction of a fluid formed partially by a mixture of hydrocarbon consists of two steps: (a) The mixture is condensed partially under
reduced pressure to produce a liquid and a gas phase. Simultaneously, a fraction of at least of one of the phases is at least brought into contact
by countercurrent to obtain by matter transfer a gas phase rich in low molecular weight by hydrocarbon and first phase rich in high molecular
weight hydrocarbon (b) The resulting phases are separated and the gas phase rich in low molecular weight hydrocarbon is sent to second step of
refrigeration to obtain a second liquid phase rich in low molecular weight hydrocarbon. Also claimed is apparatus for running the above process.

Abstract (fr)
On liquéfie un fluide formé au moins en partie d'un mélange d'hydrocarbures en effectuant les étapes suivantes : on refroidit le mélange sous
pression de façon à le condenser au moins partiellement pour produire une phase liquide et une phase gazeuse et, simultanément on réalise la
mise en contact au moins en partie à contre-courant, d'une fraction au moins de chacune desdites phases pour obtenir par transfert de matière une
phase gazeuse enrichie en hydrocarbures légers et une première phase liquide enrichie en hydrocarbures lourds, et on sépare les deux phases
ainsi obtenues et on envole la phase gazeuse enrichie en hydrocarbures légers à une seconde étape de réfrigération pour obtenir une deuxième
phase liquide enrichie en hydrocarbures légers. <IMAGE>
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